



GÖTENE
BRUKSHUNDKLUBB

Datum: 2013-04-03
Plats: Furumossen Holmestad
Kl: 18:00

Närvarande: Christer Odh, Lisa Ragnarsson,
Ann-Louise Andersson, Anna Gustavsson,
Kjell-Ove Persson, Birgitta Wenzer & Eva
Norell

Frånvarande: Britt Franzén pga. sjukdom

1. Mötet öppnas
 2. Föregående mötes protokoll gick igenom.
 3. Ekonomisk redogörelse av Ann-Louise. Klubben har fått ca 31 000 kr in från kursavgifter, ca 9 000 kr från MH anmälningar samt 11 000 kr från kommunala bidrag. På placeringskontot finns i dagsläget 211 000 kr, på vårt rörliga konto 45 000 kr och på kökskontot 4500 kr.
 4. Kjell-Ove har varit i kontakt med kommunen angående ladugården, Roine Wångdahl och Stellan Karlborg från kommunen ska komma upp till klubben om 7- 14 dagar för att titta på hur vi ska gå vidare med renoveringen med hjälp av en åtgärdsplan.
 5. Styrelsen är enig angående frågan vi fått från Åsa Almgren angående referenser för henne som instruktör på klubben. Vi kan endast se att hon varit med som assistent vid en kurs, år 2010, och därför har vi svårt att ställa upp som referens med de förutsättningar som angetts.
 6. Information från DM årsmötet, medlemsavgiften kommer att höjas nästa år med tio kronor. Vinsten från SM i bruks kommer att fördelas lika på distriktets 17 klubbar och betalas ut inom kort.
 7. Onsdagen den 29/5 kl 18.30 kommer det att bli medlemsmöte på klubben. Vi startar med information till medlemmarna samt lite fika. Sen kommer Micke Wadström att prata om olika mentalitet hos hundar.
 8. Agilityboden, Kjell-Ove kollar med Britt Franzén samt Monica Jonsson angående en färdig underhållsfri container.
 9. Privata lektioner, klubben ställer sig positiv i viss mån till detta, men våra ordinarie kurser måste vara täckta med tillräckligt många instruktörer först innan vi kan lägga ut om privata lektioner.
-

10. Leader -en hållbar utveckling, Anna kollar med ungdomarna om det finns intresse att göra något utveckla något på klubben.

11. Övriga frågor

- distriktskatalogen kommer ev. att avvecklas då få klubbar uppdaterar sin sida.
- Mössproblematiken på klubben, Christer kollar med Anticimex om vi har något avtal med dem.
- Supporter utbildning för hemsidan, våra webmasters kommer att gå en supporter utbildning för att utveckla hemsidan ytterligare. Lisa, Susanne och Anci kommer ha ett uppstartsmöte den 17 juni, så har ni något som ni vill ska ses över, justeras eller förändras så inkom gärna med detta innan vårt möte.
- Diskussion angående att höja medlemsavgifterna ytterligare då avgiften kommer att öka centralt.
- Christer har kollat med kodlås till klubben, kommer att kolla vidare med fler säljare.
- Anna kommer inte att gå domarutbildningen pga. sitt arbete.
- Nästa möte efter medlemsmötet planeras till onsdagen den 21/8 kl. 18.30, på klubben.
- Klubben har haft ett möte med skytteklubben den 6/4.
- Nytt avtal med kommunen ska skrivas, Anna kollar med Ulla när detta gjordes sist samt var kopian finns.

Ordförande Lisa Ragnarsson

Sekreterare Anna Gustavsson